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 Skrivelse om lokalbristen i staden 
 Lokalbristen bland föreningar har varit ett faktum i Stockholm Stad sedan pandemin. Ämnet 
 har lyfts och rapporterats om i såväl kommunfullmäktige som i media. Trots detta har den 
 styrande majoriteten fortfarande inte lagt fram förslag för att tillgängliggöra de lokaler och 
 idrottshallar som för närvarande står tomma och låsta i Stockholm. 

 Ett lokalt exempel är  Linnea friidrott  . En södermalmsbaserad  förening som tränar ungdomar 
 från 7 till 17 år.  Föreningen har idag 220 aktiva ungdomar och 170 st väntandes i kö. Inför 
 höstens och vinterns träning har föreningen fått mindre tilldelning av lokaler än förr. Detta 
 innebär att verksamheten kommer behöva skala ner och därmed minska tillgången av 
 meningsfull träning för flera ungdomar (och definitivt inte möta det växande intresset som 
 finns). Detta är allvarsamt i en tid där gängrekryteringarna är på uppgång bland samma 
 åldersgrupp. Detta kan inte vara annat än en direkt angelägenhet för stadsdelsnämnden och 
 förvaltningen vars intresse torde ligga i att ge våra ungdomar en meningsfull fritid och 
 sysselsättning efter skoltid. 

 Denna fråga ligger defacto inte hos stadsdelnämnderna, men i brist på handlingskraft hos den 
 styrande majoriteten önskar vi i Centerpartiet ställa följande frågor till stadsdelsförvaltningen: 

 -  Vad kan förvaltningen göra inom ramen av sina ansvarsområden och lokaler för att 
 bistå de lokala föreningarna med lokaler och yta? 

 -  På vilket sätt har förvaltningens kultursamordnare möjlighet att agera på frågan och 
 arbeta för att tillgängliggöra lokalerna? 

 -  Under våren, sommaren och hösten finns bättre förutsättningar att vara utomhus - vad 
 kan förvaltningen göra för att fler parker och grönområden kan användas till träning 
 utan att ytorna tas i anspråk permanent, omarbetas eller återställas? 


